
Zápis ze zasedání
General Assembly – European Canicross Federation

konané dne 4. dubna 2009 v Maďarsku, Sopron

Přítomni: Willy Charmillot – president - Švýcarsko
Laurent Thiebaubgeorges – pokladník - Švýcarsko

Jean-Baptiste Bourdon – Belgie
Miroslav Piecko – Polsko
Dr. István Svéda – Maďarsko
Brigit a Thomas Szendi – Rakousko
Richard Cook – Velká Británie
Petr Toncar, Markéta Vyskočilová - Česká Republika
Ervard Schumet – Slovinsko
Yvon Lasbleiz - Francie

Program:
1. 9,00 hodin - zahájení
2. Informování o nutnosti ustanovení technické komise
3. Stížnost Polského závodníka ohledně diskvalifikace Závodníka Kilijana na ME 

v Děčíně.
4. Požadavky ze strany rakouského týmu (předem specifikované mailem)
5. Pravidla štafet zavést do závodního řádu
6. Diskuze
7. 12,30 hodin - přestávka na oběd
8. 13,00 hodin – zahájení druhé části jednání
9. Projednání návrhu polského týmu ohledně kandidatury na pořádání ME v roce 

2011
10. Ukončení zasedání 
11. 14,30 hodin – prohlídka trati plánované pro budoucí ME v Maďarsku 2009
12. 18.00 hodin byla prohlídka ukončena
13. 19.00 společenská večeře s reprezentanty města a regionu, diskuze

• Schůzi zahájil prezident Willy Charmillot.
• Přítomní byli presidentem informování o nutnosti ustanovit technickou 

komisi  pro všechny budoucí  závody  řady Mistrovství  Evropy ECF,  která bude řešit 
případné  stížnosti  závodníků.  Z každé  členské  země  bude  ustanovena  odpovědná 
osoba, její návrh odešlou prezidenti členských zemí do 1. 9. 2009 k rukám prezidenta 
ECF.

• Miroslav  Piecko  vznesl  opakovanou  stížnost  ohledně  rozhodnutí 
traťových komisařů při projednávání diskvalifikace polského závodníka Kilijána při ME 
v Děčíně 2008. 

• Byly projednány návrhy rakouského týmu ohledně:



1. návrh na uvedení oficiálního společného jazyka pro jednání ECF – angličtina - 
nevyřešeno

2. byla  odsouhlasena  změna  času  startu  prvního  závodníka  na  závodech  ME 
z 9.00 hodin na 8,00 hodin. 

3. změna věku psa pro závody canicrossu a bikejöringu z 12 měsíců na 18 měsíců 
– nebylo odsouhlaseno, zůstává minimální věk 12 měsíců

4. povinnost  klubů  státní  registrace  –  nebylo  dosouhlaseno  pro  rozdílnost 
legislativy účastnických států

5. hodnota  startovného  –  bude  stanovena  na  březnovém  zasedání  a  členské 
státy budou o tomot včas informováni

6. jmenování  osoby  zodpovědné  za  dodržování  ochrany  zvířat  a  dobrého 
zacházení s nimi v průběhu závodů ME – bylo odsouhlaseno, že touto funkcí 
bude pověřen hlavní veterinář, jako nezávislá způsobilá osoba

• Bylo dohodnuto, že bude do pravidel závodu zaneseno pravidlo možnosti umístění 
pouze jednoho týmu štafet každé zúčastněné země.

• Bylo dohodnuto, že pokud Polsko neobdrží oficiální rozhodující dopis od ECF, podá 
protest k Olympijské komisi k prošetření.
Polsko  navrhlo  možnost  smíru  s tím,  že  pokud  ECF  přijme jejich  kandidaturu  pro 
pořádání závodu ME pro rok 2011, tuto stížnost stáhnou.

• Tímto bylo jednání  ukončeno,  přešlo  se  k prohlídce  plánované  trati  a  zázemí  pro 
budoucí závod ME v Maďarsku, Sopron

• Prohlídky trati se nezúčastnili členové polského týmu.
Bylo  navštíveno  místo  kempu  určené  pro  závodníky  kteří  neupřednosní  nabízené 
ubytování v hotelech se 40% slevou, místo startu a cíle a ostatní zázemí.
Zúčastnění reprezentanti obdrželi mapu plánované trati a všichni ji společně prošli. 

• Prohlídka trati byla ukončena v 18,00 hodin
• V 19.00 hodin odchod na společnou večeři s reprezentanty města a regionu, diskuze

Zapsala :  za TJ Sokol Maxičky - Markéta Vyskočilová


